
 

 

 

Verslag van de AUHV Algemene Ledenvergadering 
Maandag 3 juni 2024 

• Aanwezig: 35 AUHV-leden en het AUHV-bestuur 

• Afmeldingen ontvangen van Simon Dekker en Gerard Raaphorst 

• Notulist: Fred van Schaik 

 

Welkom en opening 

Interim voorzitter Martin Hoorweg bedankt de aanwezige AUHV-leden voor hun komst en opent de 

vergadering. Helaas moet scheidend voorzitter Simon Dekker vanwege ziekte verstek laten gaan. 

Bestuurslid Gerard Raaphorst is met vakantie.  

Naast het eerder door het bestuur aangedragen extra agendapunt over onze relatie met federatie 

MidWest Nederland, zijn er geen aanvullende agendapunten. 

Ingekomen stukken 

Er zijn geen vragen ontvangen die op deze ledenvergadering moeten worden behandeld.  

Mededelingen 

Samenwerking met bureau Dietz 

Om de AUHV te ondersteunen in de belangrijke politieke contacten met de gemeente Utrecht is het 

bestuur van plan om samen te werken met het communicatie- en strategiebureau Dietz uit Utrecht. 

Het bureau is goed ingevoerd in de lokale politiek en moet het luisterend oor zijn voor kwesties die 

de vereniging aangaan en daarover adviseren.  

Ook waterschappen zijn een belangrijke gesprekspartner voor de AUHV; daar hebben we als bestuur 

zelf meer directe contacten en ingangen. 

Oktober Fitmaand 

In de maand oktober worden er in Houten onder de noemer ‘Senioren Fitmaand’ diverse activiteiten 

georganiseerd. Senioren kunnen dan kennis maken met allerlei sporten. Ook de AUHV kan hier aan 

bijdragen. Vrijwilligers die hieraan willen meewerken kunnen zich aanmelden bij de secretaris. Via 

onze nieuwsbrief en Facebook zullen we hier aandacht aan besteden.  

 

 



 

 

Onderzoek naar rivierkreeft 

Sportvisserij Nederland heeft onlangs visserijkundig onderzoek gedaan in de Houtense wijken De 

Polders en Wateren. Van 10-13 juni wordt door Bureau ATKB een onderzoek naar rivierkreeft gedaan 

in opdracht van het waterschap. Resultaten volgen. AUHV-leden is gevraagd  een oogje in het zeil te 

houden. De resultaten van de onderzoeken zullen via de website worden gecommuniceerd.  

Tijdens de vergadering bespreken we de mogelijkheid om karper als predator van de rivierkreeft uit 

te zetten. Dat is een interessant idee dat het bestuur aan HDSR zal voordragen.  

Verslag vorige ledenvergadering 

Bij de behandeling van het verslag komt een aantal vragen aan de orde. 

- Kent de AUHV een aannamebeleid voor nieuwe leden uit andere regio’s? Dit in verband met 

overlast gevende (karper)vissers uit andere delen van het land. Het antwoord is: nee, de 

AUHV kent een open inschrijving en praktisch al onze wateren zijn ingebracht in de landelijke 

lijst van viswateren. Nachtvissen is echter voorbehouden aan AUHV-leden. De AUHV 

organiseert regelmatig BOA-controles om overlast tegen te gaan. Dit najaar volgt een 

evaluatie met de gemeente Houten n.a.v. diverse klachten en wordt een besluit genomen of 

het nachtvissen al dan niet doorgang kan vinden. Hier is het 5 voor 12.  

- Controles en sanctionering zijn zeer belangrijk. Onze leden  voeren een pleidooi voor een 

netwerk van lokale controleurs, die zelf verantwoordelijkheid nemen en bijvoorbeeld per 

(eigen) wijk controles uitvoeren. Het bestuur staat positief tegenover dit initiatief en zal een 

pilot hiervoor ondersteunen.  Na de vergadering hebben 6 leden zich aangemeld voor 

controleur. 

- Naar aanleiding van een vraag wordt uitgelegd wat een retainer-sling is en dat er bij 

goedgekeurde wedstrijden een ontheffing voor leefnetten geldt.    

Daarmee is het verslag vastgesteld door de vergadering. 

Jaarverslag 2023 

Secretaris Jim van de Burgt geeft een toelichting op de belangrijkste zaken uit het jaarverslag over 

2023.  

De door de AUHV opgezette enquête heeft een aantal enthousiaste nieuwe vrijwilligers opgeleverd, 

waaronder de ‘Taskforce’ die tijdens de laatste verkiezingen een ‘Kieswijzer’ publiceerde. Uit de 

respons komen wellicht nog meer vrijwilligers naar voren.  

De AUHV (Martin Hoorweg) heeft een kennismakingsgesprek gehad met de Utrechtse wethouder 

Linda Voortman (GroenLinks, o.a. portefeuille dierenwelzijn). Huidig standpunt van de gemeente 

t.a.v. de AUHV is dat er geen nieuwe wateren worden uitgegeven, maar dat lopende 

overeenkomsten worden gerespecteerd.  

Financiële zaken 

Financiële verantwoording 2023 



 

 

Penningmeester Henny Ederveen geeft een toelichting op diverse onderdelen. De balans  van de 

vereniging is niet uitgedeeld   maar zijn ter plekke ter inzage.  

Verslag bevindingen kascontrolecommissie 

Namens de commissie verzoekt Marco de Vries de vergadering om het bestuur décharge te verlenen 

voor het gevoerde financiële beleid en de verantwoording over 2023.  

De ledenvergadering verleent het bestuur unaniem décharge. 

Begroting 2024 

De begroting voor 2024 wordt door penningmeester Henny Ederveen toegelicht.  

Er is uitgegaan van 11.000 leden.  De inkomsten uit ontheffingen die de AUHV Karpergroep ontvangt, 

gaan voortaan en conform onderlinge afspraak naar de AUHV. Ook gaat de penningmeester kort in 

op de mogelijk wat lage post ‘Onvoorzien’.  

De begroting 2024 wordt unaniem door de vergadering goedgekeurd.  

De contributie voor 2025 blijft gelijk. Mocht er door de verhoogde afdracht aan de federatie een 

tekort ontstaan, wordt dit aangevuld uit de reserve.  

Verkiezing leden kascontrolecommissie 2025 

Kees de Vries gaat de kascontrole uitvoeren met Gerben Koopmans. Marco de Vries is reservelid.  

Verkiezing bestuursleden 

Onze aftredend voorzitter Simon Dekker is helaas ziek. Daarom kunnen we nu geen passend afscheid 

verzorgen, dat volgt op een later moment.  

De vergadering gaat akkoord met de voordracht als erelid.  

Martin Hoorweg zal tijdelijk de rol van waarnemend voorzitter vervullen.  

Aftredend en herkiesbaar is bestuurslid Gerard Raaphorst. Hij wordt door de vergadering herkozen.  

Naar aanleiding van de oproep van het bestuur en opvolgende belronden zijn er gesprekken gevoerd 

met diverse nieuwe kandidaat bestuursleden. Leon Niemans en Pieter Tilroe stellen zich voor en 

treden met goedkeuring van de vergadering toe tot het AUHV-bestuur. Rob Blankwater is eveneens 

beoogd bestuurslid maar kan helaas niet aanwezig zijn.  

Vincent Wilgehof en Martijn Agterberg lopen een tijdje mee met het bestuur, maar treden op dit 

moment (nog) niet toe als bestuurslid.  

Het zittende bestuur is zeer blij met deze nieuwe, enthousiaste en inspirerende bestuursleden! 

Voorgestelde mandaat federatie 

Kort voor deze algemene ledenvergadering heeft het bestuur een aanvullend agendapunt ingelast, 

waarin het vraagt om een mandaat om uit de federatie MidWest Nederland te stappen.  

Martin Hoorweg legt uit wat de redenen zijn om deze vraag aan de leden te stellen. Er zijn al diverse 

jaren fricties met de federatie, waarbij het de mening van het bestuur is dat aan de AUHV geleverde 



 

 

diensten niet in overeenstemming zijn met de (oplopende) afdrachten die we als vereniging moeten 

doen. Tijdens de recente ledenvergadering heeft de AUHV dan ook tegen de voorgenomen 18% 

verhoging van de afdrachten in 2024 gestemd. 

Om met een stevige positie het gesprek hierover aan te gaan met de federatie, wil het bestuur de 

mogelijkheden onderzoeken om in het uiterste geval uit de federatie te stappen.  

De vergadering meent echter dat het bestuur de consequenties van deze uiterste stap niet 

voldoende heeft onderzocht en onderbouwd, en dat dit niet in het belang van de vissers is. Het geeft 

de voorkeur aan overleg, waarbij het bestuur het maximale uit de onderhandelingen met de 

federatie zou moeten halen, bijvoorbeeld op het gebied van controle en handhaving.  

Het bestuur is gevoelig voor de diverse argumenten en trekt daarom het voorstel in. We zullen in 

gesprek gaan met de federatie en terugkoppeling verzorgen aan de leden, indien nodig met een 

ingelaste extra ledenvergadering.  

Wat verder ter tafel komt 

Er zijn geen schriftelijk ingediende vragen ontvangen om te behandelen. 

Rondvraag 

- Er staan foto’s van vissen in het blad, die op gras liggen. De voorkeur gaat uit naar vissen op 

een natte onthaakmat.  

- De Visdeurbel in Utrecht is een initiatief waar we als AUHV bij willen aansluiten. Daar gaan 

we naar kijken. 

- Aalscholverproblematiek in Houten zorgt voor een gedecimeerde (wit)visstand. 

Takkenbossen zorgen voor schuilmogelijkheden en een (gedeeltelijke) oplossing. Het is ook 

een voorwaarde voor eventuele uitzet van witvis. Het bestuur neemt dit mee in het overleg 

met de gemeente Houten. 

- Social media: de inzet van social media (Facebook, maar ook YouTube) is beperkt bij de 

AUHV, met name door gebrek aan menskracht. Is een belangrijk aandachtspunt. Vrijwilligers 

die hier serieus en consequent mee aan de slag willen, zijn welkom.  

- Op 5 augustus a.s. is een hoorzitting   bij de Raad van State (Den Haag) over de wijziging van 

het bestemmingsplan die de AUHV heeft aangespannen in samenwerking met Sportvisserij 

Nederland,   o.a. over de plaatsing van zonnepanelen op de Haarrijnse Plas.  

- Er is op dit moment geen actieve ‘AUHV Zeevisgroep’ actief. Geïnteresseerde leden worden 

van harte uitgenodigd dit op te zetten, naar voorbeeld van onze Roofvisgroep, Karpergroep, 

Vliegvisgroep. Melding van dode vissen op o.a. de Kromme Rijn: wordt veroorzaakt door 

overstort e.d. door de vele regenval.  

Sluiting 

Om 22.30 uur sluit de waarnemend voorzitter de vergadering. 


